

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB EAST INVESTMENT Date: 29-07-2026 03:06:49 PM Subject: Brief summary of the companies business results f	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للاستثمارات المالية والاقتصادية التاريخ: 29-07-2026 03:06:49 PM الموضوع: ملخص موجز عن نتائج أعمال الشركة للنصف الأول
A brief summary of the company's activities for the period from 01/01/2026 to 30/06/2026 : 1. Continue the marketing works for some the company's projects and properties, its subsidiaries and associate companies . 2. Continue working on reorganizing plots of land outside the organization plans to separate and market them as a residential lands project . 3. Continuing to manage the company's cash flows according to the market factors and achieve the necessary cash to implement the company's projects, and pay its obligations, as financing expenses were reduced by 5% .	فيما يلي ملخص موجز عن أعمال الشركة للفترة من 2026/01/01 الى 2026/06/30 : 1. الإستمرار بالعمل على تسويق بعض مشاريع وعقارات الشركة والشركات التابعة والشركات الزميلة . 2. الإستمرار بالعمل على إعادة تنظيم قطع أراضي خارج التنظيم لإفرازها وتسويقها كمشروع أراضي سكنية . 3. الإستمرار بإدارة التدفقات النقدية للشركة حسب ما تفرضه متغيرات السوق وتحقيق السيولة اللازمة لتنفيذ مشاريع الشركة وسداد إلتزاماتها ، حيث تم تخفيض مصاريف التمويل بنسبة 5% .
29-07-2026	29-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: arwa ibrahem	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: arwa ibrahem